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Protokół nr X/12 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 28 lutego 2012r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 14 radnych,  

co według Przewodniczącego Rady stanowiło quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

4. Piotr Żakowiak – Radca Prawny 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 

o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad X sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  raportu z wykonania  Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2011. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2012. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji 

Programu współpracy Gminy Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2011r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobrowice w 

2012 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Bobrowice 

w Zgromadzeniu Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

„ODRA-NYSA-BÓBR”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

świetlicy socjoterapeutycznej w Dychowie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bobrowice. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej ozn. nr 104 

położonej na działce nr 367/1 w m. Bobrowice. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Bronków. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenie zgody na wyodrębnienie  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2012. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy. 

 

 

 Ad. 1. 

 
Otwarcia X sesji o godz. 10

00
 dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marcin Jagodziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, do którego 

Sekretarz zaproponowała następującą zmianę:  

 Wycofanie z porządku obrad pkt 12 o treści: „Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy” oraz wprowadzenie projektu uchwały o treści: „Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

świetlicy socjoterapeutycznej w Dychowie”. 

Sekretarz wyjaśniła, że zmieniły się przepisy i ustawa, która regulowała kwestie 

świetlic socjoterapeutycznych przeszła na ustawę o wspieraniu rodziny  

i systemie pieczy zastępczej. Ustawodawca nakazał nam dostosować wszystkie 

świetlice do obowiązujących przepisów. Minister Pracy uruchomił środki na 
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doposażenie świetlic i stąd ta uchwała. Świetlica socjoterapeutyczna  

w Dychowie otrzymała nagrodę Ministra. Żeby ubiegać się o środki musimy 

zmienić świetlicę socjoterapeutyczną na świetlicę działającą w oparciu  

o przepisy ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowane zmiany, które  

w wyniku głosowania zostały przyjęte jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 
1. Otwarcie obrad X sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  raportu z wykonania  Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2011. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2012. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji 

Programu współpracy Gminy Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2011r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobrowice w 

2012 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Bobrowice 

w Zgromadzeniu Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

„ODRA-NYSA-BÓBR”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

świetlicy socjoterapeutycznej w Dychowie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bobrowice. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 

czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej ozn. nr 104 

położonej na działce nr 367/1 w m. Bobrowice. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  
w miejscowości Bronków. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenie zgody na wyodrębnienie  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2012. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami, który również został przyjęty jednogłośnie  

14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. 

 
Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 

protokół z IX sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 29 grudnia 2011r. został 

przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 4. 
 

Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński przedstawił Informację  

o swoich działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 

 
Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

o Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia  raportu z wykonania  Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2011 przedstawiła Sekretarz, 

która poinformowała, że raport przygotowała GKRPA, która jest wykonawcą 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii i jak co roku przedkłada 

raport ze swojej działalności i stanu realizacji tegoż programu. 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2012 przedstawiła 

Sekretarz, która poinformowała, że szczegółowo uchwała została omówiona na 

posiedzeniu komisji. Wprowadziła autokorektę w rozdz. III, że realizatorem nie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi tylko Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii. 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Programu 

współpracy Gminy Bobrowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2011r. 

przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że rokrocznie przedstawiamy 

swoje sprawozdanie w jaki sposób został zrealizowany program współpracy  

w 2011r. 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bobrowice w 2012 roku przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że jest to 

novum ustawowe i jest to nowy obowiązek Rady, która do 31 marca każdego 

roku uchwala program opieki nad zwierzętami. 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych 
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przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że uchwała była podjęta na 

poprzedniej sesji, ale po jej analizie Nadzór Prawny zwrócił się z zapytaniem, 

czy we własnym zakresie uchylimy błędne paragrafy, więc wyraziliśmy taką 

wolę. Problem dotyczy tego, że Rada ma tylko moc prawną do określenia 

wymagań jakie powinien stawiać przedsiębiorca, który ubiega się o uzyskanie 

zezwolenia, a ten paragraf mówi co powinien spełniać przedsiębiorca już po 

uzyskaniu zezwolenia jakie powinien posiadać kwalifikacje i standardy, a to już 

jest przekroczenie kompetencji. O tym decydują konkretne zezwolenia 

wydawane przez Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów miast. 

Uwag nie było. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

O godz. 10
25

 na salę posiedzeń przybył Radca Prawny. 

 

Ad. 11. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Bobrowice w 

Zgromadzeniu Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

„ODRA-NYSA-BÓBR” przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że zmiana 

wynika z oczywistych względów, ponieważ zgodnie ze statutem reprezentantem 

gminy jest władza gminy, czyli Wójt, ale Rada Gminy została zobligowana też 

do oddelegowania jednego przedstawiciela i do tej pory był to p. Białkowski, ale 

w jego miejsce jest nowy pracownik, więc to on będzie teraz reprezentantem  

z Urzędu. Obecnie zarządza tym Krosno Odrz. wraz z Burmistrzem Cebula. 

Uwag nie było.   

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 
 

Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

świetlicy socjoterapeutycznej w Dychowie przedstawiła Sekretarz, która 

poinformowała, że omówiła uchwałę przy zmianie porządku. 

Radna Młyńska – czy ktoś się będzie tym opiekował? 

Sekretarz – tak, jak dostaniemy dofinansowanie. Od stycznia jest to placówka 

wsparcia dziennego, jest ona więc skierowana do szerszej grupy młodzieży. 

Radny Grudziński – w tej chwili nie ma tam pracownika. 

Wójt – skończyło się dofinansowanie i czekamy na możliwość pozyskania 

środków.  
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 
 

Projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że o ponowną 

dzierżawę wystąpił do nas p. Konrad Hirsch z przeznaczeniem na ogródki, 

działki te przylegają do posiadłości. 

 

Radny Kubiak – czy wystąpił z wnioskiem o sprzedaż? 

Sekretarz – nie, ponieważ to się nie opłaca zakup działki to koszt ok. 2-3.000 zł 

+ koszty notariusza, a koszt dzierżawy rocznie wynosi ok. 40 zł. 

Radny Grudziński – czy zgodnie z zapisem ten Pan używa tej działki, czy 

wydzierżawia ją tylko po to, żeby jej nikt nie wziął. 

Sołtys Kilian – używa jej. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bobrowice przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że na temat 

skargi, która złożył Klub Sportowy powiedziano już wiele na komisjach, 

szczegółowo zapoznano się z dokumentacją i informacją kiedy pojawił się 

konkurs, do konkursu przystąpiły stowarzyszenia, środki zostały 

rozdysponowane i nie było w nim LKS-u. Po rozdysponowaniu środków LKS 

„PIASZNO” wystąpił ze skargą na Wójta. Nie chcieliśmy więc narzucać czy 

skarga jest zasadna czy bezzasadna i  oczekujemy, żeby Rada zajęła stanowisko  

i przygotowała uzasadnienie, żebyśmy mogli udzielić odpowiedzi Skarżącemu. 

Przew. Jagodziński – proponuję, żeby poszczególne komisje, czy osoby 

zgłaszały wnioski. 

Radna Ozga odczytała opinię Komisji Oświaty i spraw społecznych w sprawie 

bezzasadności skargi. 

o Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Sołtys Kucharczyk – na czym polegał ten błąd Klubu, czy oni nie wiedzieli, czy 

oni nie mogą dostać dotacji? 

Sekretarz – nikomu nic się nie należy, na gminie ciąży obowiązek współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Wójt na poszczególnych komisjach wyjaśniał, 

że Klub informował o założeniu Klubu, ale nie byli zainteresowani 
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dofinansowaniem, tylko wsparciem ze strony korzystania z boiska. Tak jak 

sołtysi mają fundusz sołecki i do wyznaczonego dnia muszą złożyć wniosek,  

a Wójt do wyznaczonego dnia musi podać informację o środkach. Kiedy 

zapytałam Prezesa Klubu czy zapytał pracownika Urzędu co trzeba zrobić, jak 

to wypełnić odpowiedź była jednoznaczna, że „nie”. Są druki na naszej stronie, 

oferta i umowa z Klubem są ustawowe. Termin był również ogłoszony i wisiał 

na tablicy ogłoszeń i na stronie internetowej prawie przez miesiąc czasu. 

Radna Młyńska – Komisja Budżetu nie ustaliła opinii, każdy będzie głosował 

oddzielnie.  

 

Przew. Jagodziński – jest zatem jeden wniosek w sprawie bezzasadności skargi. 

W wyniku głosowania wniosek został podjęty 11 głosami „za” i 3 

„wstrzymującymi się”. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za” i 2 

„wstrzymującymi się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ogłoszono przerwę – godz. 10
43 

Wznowiono obrady – godz. 10
53 

 

Ad. 15. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas 

nieokreślony w trybie bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej ozn. nr 104 

położonej na działce nr 367/1 w m. Bobrowice przedstawiła Sekretarz, która 

poinformowała, że podejmowaliśmy już taką uchwałę na wniosek „Terapii”  

i p. Kowalski obiecywał nam nakłady finansowe, chciał mieć pewność  

i stabilność. Osoby, które prowadzą taką działalność chcą mieć tą pewność.  

W drodze analogii dzierżawca Apteki wystąpił do nas z wnioskiem na czas 

nieokreślony. Pan Machowski chciałby wyremontować część nad Apteką  

i chciałby tu zamieszkać z rodziną. Jest to dla nas korzyść pod warunkiem, że  

p. Machowski dalej będzie prowadził Punkt Apteczny. Kiedy odchodził  

p. Szydło straciliśmy status Apteki, ponieważ w momencie przerwy otwiera się 

już całkiem nową działalności jest to teraz Punkt Apteczny.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Bronków przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że 

uchwała była już przedmiotem dyskusji. Z wnioskiem wystąpiło do nas 
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Nadleśnictwo Brzózka, my wyraziliśmy zgodę na przejęcie drogi przez Gminę. 

Chcemy, żeby nie było problemu dla mieszkańców, żeby korzystali z tej drogi  

i mieli zapewniony przejazd do swoich domostw. 

Radny Grudziński – czy to jest droga przy budynkach mieszkalnych? 

Sekretarz – ona wiedzie do budynków mieszkalnych. 

Przew. Jagodziński – chodzi tylko o dobro mieszkańców. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych przedstawiła 

Sekretarz, która poinformowała, że na wspólnej komisji przedstawiła pismo 

jakie skierował do nas TEW 7 grudnia 2011r. z prośbą o podniesienie opłat  

z powodu wzrostu o 35% cen paliw, opłat za energię elektryczną oraz podwyżkę 

różnego rodzaju opłat. Argumentują to tym, że nie są w stanie utrzymać 

odbierania odpadów z zachowaniem rentowności ich działalności. Jest to 

podwyżka o 7,5 %. Na wspólne posiedzenie komisji zaprosiliśmy dyrektora 

oddziału wraz z pracownikiem, którzy odpowiadali na zadawane przez radnych 

pytania. 

 

Przew. Jagodziński – firma zobowiązała się, że w okresie letnim pojemniki do 

selekcji będą wywożone częściej. Te stawki to jest podwyżka dla mieszkańców. 

Sekretarz – od 1 lipca 2013r. obowiązek usuwania śmieci będzie obowiązkiem 

gminy i każdy z nas będzie opodatkowany podatkiem od mieszkańca po 

uprzednio złożonej deklaracji. Pracownik w oparciu o to naliczy opłatę 

mieszkaniec otrzyma nakaz płatności, terminy płatności, egzekwowanie będzie 

tak jak przy podatkach, ponieważ stosuje się tu przepisy jak przy ordynacji 

podatkowej. 

Sołtys Kucharczyk – w Bronkowie będzie problem, bo jest wiele działkowców, 

którzy nie mają koszy na śmieci i latem jest problem niesamowity. 

Radna Kasperowicz – czy włodarze działek opuszczonych też dostaną nakaz 

płatności? 

Sekretarz – jest problem ze sklepami, szkołami i działkowcami, nie ma 

natomiast problemu z mieszkańcami. 

Radna Ozga – a jak z dziećmi, którzy są przez cały rok na uczelni? 

Sekretarz – dotyczy to osoby, która zamieszkuje, a zameldowanie nam jest 

pomocne, jeżeli się ktoś nie zdeklaruje. 

Wójt – informacje w tej sprawie będą na bieżąco przekazywane. 

Radny Kubiak – czy będzie podział na segregowane i niesegregowane? 
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Sekretarz – nie ma u nas takiej sytuacji, żeby przyjąć niższe stawki. 

Radny Grudziński – moja niewiedza sprawia, że płacimy całą stawkę, a fakt jest 

taki, że my segregujemy. 

Przew. Jagodziński – jest to niewielka podwyżka ok. 3 zł na kwartał za kubeł 

120 litrów. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”  

i 2 „wstrzymującymi się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie wyrażenie zgody na wyodrębnienie  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Sekretarz, 

która poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie umiemy powiedzieć, czy 

fundusz sołecki się sprawdził, ale obowiązek podjęcia decyzji jest do 31 marca 

każdego roku. 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. 
 

 Projekt  uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków przedstawiła Sekretarz, która poinformowała, że w 2009r. Rada 

Gminy podjęła uchwałę o zasadach dofinansowania właścicieli zabytków  

i określiła wzór wniosku oraz druki sprawozdań z otrzymanej dotacji. Do 30 

września roku poprzedzającego rok budżetowy można składać wnioski. W dniu 

6 września 2011r. wystąpiła do nas Parafia w Bobrowicach z wnioskiem  

o dofinansowanie w kwocie 35.000 zł na wymianę pokrycia dachowego, łat oraz 

rur spustowych. Wójt po przeanalizowaniu możliwości budżetowych przychylił 

się do wniosku. Nikt więcej nie wystąpił. 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. 
 

Projekt  uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2012 

przedstawiła Skarbnik, która poinformowała, że zmiany szczegółowo zostały  
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omówione na posiedzeniu komisji. Dodała, że budżet po zmianach przedstawia 

się następująco: 

 dochody po zmianach wynoszą 11.633.135 zł, w tym: 

 dochody bieżące – 11.018.679 zł, 

 dochody majątkowe – 614.456 zł  

 

 wydatki po zmianach wynoszą 14.048.108 zł w tym: 

 wydatki bieżące – 11.115.365,50 zł, 

 wydatki majątkowe – 2.932.742,50 zł 

 

Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21. 
 

Interpelacje i zapytania radnych: 

 

Radny Grudziński: 

 po wyborach do Sejmu jest już czas odległy, obowiązek ustawowy 

nałożony na komitety wyborcze określa, że w ciągu dwóch tygodni po 

zakończeniu wyborów powinny być usunięte plakaty i ogłoszenia, które 

były wywieszone podczas kampanii wyborczej, a przy wjeździe do naszej 

gminy od strony Krosna Odrz. jeszcze wiszą pozostałości, 

 droga w Dychowie (wzdłuż budynku mieszkalnego Wójta) woda 

wypływa z pobocza i jest lód w niektórych miejscach nawet 30 cm. 

Zabiegi powzięte przez pracowników Urzędu Gminy  nie dało efektów  

i zagraża to wypadkiem, 

 co do studzienek rozmawiałem z p. Rokickim i przedstawiłem mu jak 

powinny wyglądać studzienki redukcyjne i ich wysokości. Chciałbym 

uczestniczyć w takiej wizji z pracownikiem urzędu, żeby ocenić jaki jest 

w tej chwili stan studzienek, 

 budujemy świetlice, a nie potrafimy zadbać o to co mamy, ponieważ  

z drugiej strony biblioteki w Bobrowicach nie ma rynien i woda chlapie 

po ścianie, to samo jest w Dychowie przy sali gimnastycznej oraz na 

remizie w Bronkowie drzewa, które tam rosną rozsadzają ściany  

i niszczą je. 

 

Radna Szajek – jak się jedzie z Zielonej Góry do Kukadła ktoś zostawił tapczan, 

w czyjej jest to gestii? 
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Wójt: 

 plakaty wyborcze kazałem usunąć zaraz po wyborach, plakaty zostały 

usunięte, ale zostały tylko paski po taśmie samoprzylepnej, ale to też 

usuniemy, 

 droga była oblodzona, ale myślę że w tym roku wykonamy wykop na tyle 

głęboki że woda będzie spływała i problem zostanie rozwiązany, 

 studzienki zostały wykonane w tamtym roku i odebrał je jeszcze  

p. Białkowski. Jak najbardziej można to obejrzeć z pracownikami, mamy 

wykonawcę i jest gwarancja na to, 

 przy bibliotece Dyrektor nie zgłaszała tego tematu, 

 w tym roku mamy w budżecie rozbudowę - modernizację OSP  

w Bronkowie te rynny przy okazji zrobimy, o drzewie strażacy nic nie 

mówili. 

 

Radna Kuba – wniosek o utwardzenie drogi gminnej w Kukadle od krzyża  

w stronę Tarnawy Krośnieńskiej Wójt obiecał, że jak zostanie zakończony 

wodociąg to zostanie to wykonane, jest to ok. 250 m drogi. Czy jest już jakiś 

termin zakończenia inwestycji wodociągowej? 

Wójt – 8 marca br. na dzień dzisiejszy są poprawiane wszystkie usterki.  

Sekretarz – nie oznacza to, że już 9 marca popłynie woda. 

Radna Kuba – czy był już robiony rzeczywisty pomiar geodezyjny? 

Sekretarz – jest robiony na bieżąco i jak zakończy się inwestycja to każdy  

z mieszkańców dostanie jeszcze aneksy do swoich umów, będą nadpłaty lub 

niedopłaty w kasie.  

Radny Grudziński – jak to wygląda umowa z wykonawcą, później jeszcze 

będzie etap rozruchu tego wszystkiego? 

Wójt – później jest odbiór, pozwolenie na użytkowanie, protokół odbioru po 

zakończeniu prac itd. 

Radny Grudziński – teraz ludzie korzystają ze starej wody? 

Wójt – był już rozruch i nowa woda była sprawdzana, pracownicy zostali 

przeszkoleni. Wszystko jest już podłączone, tylko na razie wodę podaje stara 

hydrofornia. 

 

Przew. Jagodziński: 

 studzienka koło p. Murawy wymaga naprawy w trybie pilnym, ponieważ 

jak pada, to robi się tam jezioro, 

 naprawa drogi koło p. Wieremiejko w Bobrowicach, ponieważ woda  

i błoto ochlapuje elewacje budynków, wystają również przewody 

telekomunikacyjne, 

 naprawa drogi za p. Jurojć w kierunku Ośrodka Zdrowia w trybie pilnym, 

ponieważ jej stan jest fatalny, 
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 sportowcy proszą o oświetlenie boiska treningowego i boiska 

wielofunkcyjnego, oraz udostępnienie boiska w godzinach 

popołudniowych, 

 z Radną Szajek komunikowałem się odnośnie mleczarni, żeby wyburzyć 

budynek i zagospodarować teren, ponieważ ten widok straszy, 

 prośba mieszkańców o uczestniczenie przy odbiorach dróg, ponieważ oni 

najlepiej wiedzą co zostało zrobione nie tak. 

 

Wójt: 

 mieszkańcy byli obecni przy drogach, ale możemy ich dodatkowo 

poinformować, 

 odnośnie mleczarni mój plan był taki, żeby wybudować tam świetlicę, 

dzisiaj mamy tam magazyn na zużyty sprzęt, budynek nie jest więc 

wyburzony, bo jakąś spełnia funkcję, 

 boisko wielofunkcyjne nieodpłatne było czynne przez okres wakacji i był 

zatrudniony pracownik, 

 oświetlenie boiska treningowego, będzie można je dopiero użytkować na 

jesień, 

 odnośnie drogi za p. Jurojć w zeszłym roku zakupiliśmy ubijak, zakupimy 

kliniec i zaczniemy likwidować dziury, 

 studzienka koło p. Murawy będzie wykonana, tylko obecnie na jakiejś 

wysokości jest mróz i póki nie odpuści nie możemy nic zrobić. 

 

Radny Kubiak – czy jest jakaś kolejność utwardzania dróg, czy według 

zgłoszeń? 

Wójt – nie ma kolejności, wszyscy potrzebują, więc będzie to robione. 

Radny Grudziński – w Prądocinku na tamie po prawej stronie rzeki jest wyrwa, 

prośba o wystąpienie do RZGW we Wrocławiu, żeby się tym zajęli. 

Wójt – ta sprawa była już zgłaszana kilkakrotnie i zgłaszamy to cały czas. 

 

Radny Piekarski – kiedyś Rada chwaliła się, ze po 40 latach uruchomiła zegar 

na wieży kościoła, trzeba by poprawić schody, może wziąć dęby z Janiszowic  

z cmentarza? 

Wójt – dęby zostały pocięte już na deski, a ksiądz dostanie dofinansowanie  

w kwocie 35.000 zł, pomogłem również w dofinansowaniu dla kościoła  

z PROW, a zegar i schody zostaną zrobione w późniejszym czasie.  

 

Przew. Jagodziński – poinformował, że ksiądz dziękuje za współpracę. 

Następnie  odczytał wniosek ZSS w Bobrowicach do Rady Gminy dotyczący 

remontu toalet, a nie budowy nowych. Pismo otrzymał także Wójt i Komisja 

Oświaty i spraw społecznych. 
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Wójt – Dyrekcja szkoły stworzyła taką komisję doradczą i uważam, że jest to 

słuszne tylko szkoda, że tak późno, ponieważ jest już projekt za 7.000 zł. Każdy 

powinien odpowiadać za obiekt, w którym pracuje, oni znają jego bolączki itd. 

Chciałem, żeby to pismo wpłynęło dzisiaj żebyście to przemyśleli, ale jeszcze 

nie został ogłoszony przetargi możemy to jeszcze zmienić. 

Radna Ozga – czy wzrośnie ilość kabin? 

Wójt – nie, zostanie to samo.  

Radna Kuba – jak ma wyglądać ten podział, znowu wrócimy do tego samego co 

było? 

Radny Grudziński – ładnie to się nazywa „komisja doradcza”, z czego widzę, że 

100% komisji to są nauczyciele. Z całym szacunkiem dla nich, ale tu się 

powinni wypowiedzieć fachowcy, budowlańcy. 

Wójt – jeżeli byłaby taka wola, to możemy się spotkać z projektantem, ale musi 

być zgoda Rady. 

Przew. Jagodziński – zanim się spotkamy z tą komisją, niech projektant oceni 

czy to jest możliwe. Jest to poważna sprawa, bo do szkoły przyjdą sześciolatki. 

 

Ad. 22. 
 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Nie było. 

 

Ad. 23. 
 

Wolne wnioski i informacje: 

 

Sołtys Kucharczyk – w Bronkowie trwa remont przepompowni i wszyscy mają 

obiekcje ile my za to zapłacimy. Czy to była stawka niezależnie od tego ile to 

będzie trwać, czy z miesiąca na miesiąc będzie rosła? Tam jeszcze rosną  

wierzby, czy nie można było zrobić z nimi porządku? To już było zgłaszane,  

w środku są całkowicie spróchniałe.  

Wójt – stawka jest ustalona i jest taka sama. 

Sołtys Kucharczyk – prośba o jeszcze jedną wywrotkę klińca i czy fundusz 

sołecki można już realizować? 

Wójt – tak. 

 

Sołtys Duziak – jak już jesteśmy przy remontach dróg, remontu wymaga droga 

koło p. Podgórnego. Rynny na świetlicy są porozłączane i woda cieknie po 

ścianach.  W zeszłym roku pisałem podanie o wycięcie drzew ze środka 

cmentarza tam, gdzie są mogiły, żeby nie było, że ktoś przyjdzie po 

odszkodowanie. 

Wójt – p. Podgórny był już w Urzędzie i to zgłaszał ta sprawę. 
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Sołtys Nadolny: 

 zanim się zrobi projekt trzeba było zapytać nauczycieli jak oni to widzą, 

projekt został zrobiony 7.000 zł poszło i dopiero jest dyskusja, 

 remont dróg ja też chcę, 

 na jakim etapie jest realizacja wniosku dotyczącego budynku do rozbiórki 

w Chromowie, 

 porządek przy krzyżu w Dychowie leży tam ok. 5 metrów polbruku  

i drugi rok to się robi,  

 KGGR – my jesteśmy też członkami tej grupy, czy ktoś z naszej gminy 

należy do tej grupy, czy mamy chociaż jednego członka, ponieważ  

p. Lebioda są członkami, płacą składki  i nie mogą dostać pieniędzy bo 

mają już po 60 lat życia, 

 Chciałbym otrzymać notatkę Wójta wyjaśniającą protokół Komisji 

Rewizyjnej, 

 Zasięg z plusa czy to się da coś z tym zrobić? 

 

Radny Kubiak – w Dychowie są anteny zamontowane i wszystko jest już 

ułożone, ale ENEA się wycofała, ale kiedyś to na pewno ruszy. 

 

Sołtys Kraszewska – w Chojnowie są postawione hydranty, ale większość z nich 

jest ustawiona poza budynkami, czy można to jakoś zmienić, żeby dostęp miała 

straż pożarna albo mieszkańcy w razie jakiegoś pożaru? 

Wójt – jest to ustawione zgodnie z projektem, nie możemy ingerować w projekt, 

który został zatwierdzony. Jeśli strażacy wypowiedzą się inaczej zostaną one 

przeniesione.  

 

Sołtys Kraszewska – obok świetlicy są trzy, a przy 11 budynkach stoją też trzy.  

Sołtys Daniel – koło mojej posesji z tyłu jest droga i jeździ tam p. Leśko  

z drewnem, z takim ciężarem i trudno jest nawet samochodem wyjechać, czy 

można ją utwardzić albo wstawić zakaz. 

 

Sekretarz – zakończyliśmy inwentaryzację azbestu i zatwierdziliśmy program, 

dajemy sobie ten rok na składanie wniosków, prośba do sołtysów o przekazanie 

informacji mieszkańcom. Wnioski są dostępne u p. Rokickiego. W przyszłym 

roku chcemy złożyć wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska o usunięcie azbestu. Zasada finansowania jest taka, że musimy 

przyjąć średnią cenę i zabezpieczyć środki. Gmina wykłada całość środków,  

a potem wnioskuje o zwrot i musimy wiedzieć jakiego rzędu to są pieniądze. 

Radny Kubiak – to miało być tylko odbierane, a teraz jest zdejmowanie. 

Sekretarz – we wniosku zgłaszacie nam gdzie jest azbest, czy on jest na 

budynku, bo to inne koszty będą. 

Radny Kubiak – właśnie o te koszty chodzi, że to koszty odbioru będą. 
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Sekretarz – WFOŚ ustali zasady gry, jak nie będzie się chciało uczestniczyć 

zawsze można się wycofać, ale jak nie będzie wniosku nie będzie 

dofinansowania. 

Przew. Jagodziński – czy istnieje  możliwość, żeby tych zinwentaryzowanych 

powiadomić w jakiś sposób o możliwości złożenia takiego wniosku? 

Sekretarz – nie wiem czy firma jest w stanie udostępnić nam imienne 

zestawienie osób, które zostały spisane. 

Wójt – takie informacje będą rozwieszone na tablicach ogłoszeniowych. 

Przew. Jagodziński – celem informacji dla radnych wpłynęło do mnie pismo  

z Urzędu Gminy dotyczące wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Bobrowice i jest ono do zapoznania się w biurze Rady Gminy. 

 

Ad. 24. 
  

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Marcin  

Jagodziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 11
30

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:                                                       Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                      Marcin Jagodziński 

   2012-02-28 


